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Бањалука - Председник Хрватске Иво Јосиповић изјавио је у Дервенти да је потребно
инсистирати на одрживом повратку Хрвата у Босну и Херцеговину, као и Срба у
Хрватску.

  Председник Хрватске данас борави у посети РС и први је хрватски председник који је
посетио тај ентитет.   

Јосиповић је навео да очекује да се интензивира повратак Хрвата у РС и додао да се
нада да све политичке странке у Хрватској, као и хрватске странке у БиХ имају
јединствен став у погледу потребе повратка људи у предратна места живљења.

  

"На састанку сам чуо податак да се на ово подручје није вратило ни десет одсто људи.
Такође је речено да се ни домаће ни међународне донације нису довољно фокусирале
на овај простор и то се у наредном периоду мора променити", рекао је Јосиповић после
састанка са представницима хрватских политичких странака у БиХ.

  

Састанку са хрватским председником у Дервенти присуствовали су представници свих
хрватских политичких странака у БиХ.

  

Упитан да ли ће се у Сијековцу код Босанског Брода извинити српским жртвама,
хрватски председник је поновио да је данас у БиХ "како би се поклонио свим жртвама".

  

"Све што сам имао рећи о том питању већ сам раније рекао у парламенту БиХ", казао је
Јосиповић, који се недавно, говорећи у парламенту БиХ, извинио за све злочине које је у
БиХ починила хрватска страна.

  

У делегацији Хрватске су, осим Јосиповића, потпредседник хрватске Владе Ђурђа
Адлешић, председница Хрватске народне странке Весна Пусић, председник Самосталне
демократске српске странке Милорад Пуповац, Игор Драгован из Социјалдемократске
партије и Иван Багарић из ХДЗ-а.

  

Председник Хрватске у Дервенти се састао и са премијером РС Милорадом Додиком и

 1 / 2



Иво Јосиповић у првој посети РС изјавио да је потребан одржив повратак
недеља, 30 мај 2010 19:55

неколико министара у Влади РС.

  

(Бета)
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